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Närvarande: Pernilla Corsing, Aurélie Herlevsson, Göran Kronberg, Erik Broddesson, Michel Kongebro 
Madsen 

• Drift 

o Minigolfen repareras av BG, vissa trädelar murkna. 

o Boulebanan kommer att rustas upp med nya kantstockar  

o Bron vid grillplatsen behöver rustas upp, adderas till underhållsplanen. 

o Trappan vid Lerbäcksvägen skall justeras och räcken förbättras. 

o Översyn och underhåll av diken diskuterades. 

o Flera fynd vid avloppsfilmning, skador kommer att åtgärdas, detta är nödvändighet 
för att skadorna ej ska förvärras och orsaka större problem. Offerter tas in för s.k. 
relining (invändning tätning av skadade avloppsrör). 

• Ekonomi 

o ägre inkomster från vatten, lägre elkostnad, tar ut varandra 

o Skogsinkomster och el-bidrag gör att vi håller årets budget. Detta är inkomstposter 
som är osäkra eller av engångskaraktär, och det konstateras att avgifter och 
vattendebitering ej vore tillräckligt för att täcka utgifterna. Konstateras vidare att det 
är viktigast att avgifterna åren framöver justeras för att täcka utgifter 

• Solcellsanläggning – nästa steg 
o Samtliga offerter på plats 

o 5 installatörer har besökt oss. Varav 4 har lämnat offerter. 

o Enighet kring att en anläggning med liggande paneler och rimligt effektstark kapacitet 

är önskvärt. 50A huvudsäkring, som vi har nu, är i nivå med våra behov, och 63A är ej 

motiverat att uppgradera till (ej heller lämpligt att säkra ned). 

o Styrelsen kommer att författa en framställan kring den av offerterna som bedöms 
lämpligast 

 

• Underhåll 

o Inspektion av anläggningen har skett. Uppmärksammade behov åtgärdas om 
behoven är mindre, i andra fall skall underhållsplanen uppdateras. 

• Utegym 

o Önskemål om anläggande av utegym har framförts av medlemmar. 

o Uppskattad kostnad vid anläggning av Backarnas Gård, 130 000 kr. Styrelsen avstyrker 
pga. hög kostnad och beslutar om att inte gå vidare. Om fortsatt intresse från 
medlemmar finnes, uppmanas de att motionera om detta till årsstämman. 

• Övrigt 

o Rörliga nätavgifter för el kommer att införas. Inget vi kan påverka. 


